
 

ŠKOLSKI ODBOR 

 

KLASA: 007-04/24-01/13 

URBROJ: 251-94-08-24-5 

Zagreb, 11. srpnja 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

 

57. sjednice Školskog odbora XV. gimnazije, Jordanovac 8, održane u četvrtak,  

11. srpnja  2024. u 12:00 sati u prostorima škole 

 

 

ODAZVALI SU SE: 

• Krešimir Gracin, 

• Zrinka Topličan, 

• Renata Vončina, 

• Gordan Gledec,  

• Lovrek Dijanić, 

• Želimir Brala,  

 

Na sjednici je bila prisutna natpolovična većina članova Školskog odbora, čime je omogućeno 

pravovaljano odlučivanje. Sjednici je prisustvovao ravnatelj XV. gimnazije Nikola Dmitrović, prof. i  

Anica Tunjić voditeljica računovodstva 

 

Predloženi 

 

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika 56. sjednice Školskog odbora 

2. Polugodišnji izvještaj izvršenja financijskog plana XV. gimnazije 

3. Prethodna suglasnost za sklapanje ugovora o radu na neodređeno puno radno vrijeme za radno 

mjesto tajnika 

4. Prethodna suglasnost na izmjenu ugovora o radu nastavnice Zrinke Mavračić 

5. Odlučivanje o molbi za umanjenje zakupnine  

6. Odluka o isplati naknade zbog povećanog opsega poslova -mentori Personal Projecta u IBMYP 

7. Odluka o isplati naknade zbog povećanog opsega poslova -mentori Exstended Essaya u IBDP 

8. Razno 

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su prihvatili dnevni red. 

 

 

Republika Hrvatska 

XV. gimnazija 

IB World School 

Zagreb, Jordanovac 8 

 



Ad 1.  

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su verificirali Zapisnik 56. sjednice Školskog odbora. 

 

Ad 2. 

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, predao je riječ Anici Tunjić, voditeljici 

računovodstva XV. gimnazije, koja je članovima Školskog odbora prezentirala polugodišnji izvještaj 

izvršenja financijskog plana XV. gimnazije, Detaljno je izložila stavke samog obračuna i izvještaja o 

izvršenju, pojašnjavajući grananje izvora prihoda, podnoseći izvještaj o neplaćenim, a dospjelim 

potraživanjima i neplaćenim, a dospjelim dugovanjima.  

 

Članovi Odbora jednoglasno su usvojili Polugodišnji izvještaj izvršenja financijskog plana XV. 

gimnazije. 

 

Ad 3.  

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, predao je riječ ravnatelju Nikoli 

Dmitroviću, prof., koji predlaže Školskom odboru zasnivanje radnog odnosa s Mikolji Damirom na 

upražnjeno mjesto tajnika XV. gimnazije prema sporazumu o premještaju radnika u drugu školsku 

ustanovu. Damiru Mikoljiju prema sporazumu o premještaju radnika, 31. srpnja 2024.  prestaje radni 

odnos na mjestu tajnika Osnovne škole Hugo Kon s pravom javnosti te 1. kolovoza 2024. započinje 

radni odnos na mjestu tajnika XV. gimnazije. 

Članovi Odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost ravnatelju za zasnivanje radnog odnosa s 

Damirom Mikoljijem na temelju potpisanog sporazuma o premještaju radnika iz OŠ Hugo Kon u XV. 

gimnaziju. 

Ad 4. 

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, obavijestio je Školski odbor kako je 

vezano uz točku 4. dnevnog reda pristigao zahtjev radnice škole, Zrinke Mavračić prof.savjetnik za 

izmjenu ugovora o radu. Radnica ima sklopljen ugovor o radu na neodređeno puno radno vrijeme, te 

predlaže izmjenu radnog vremena u 20 sati tjedno kako bi mogla ostvariti pravo na starosnu mirovinu 

uz nastavak rada u polovici radnog vremena sukladno odredbama Zakona o mirovinskom osiguranju. 

Članovi Odbora jednoglasno daju prethodnu suglasnost ravnatelju za promjenu radnog vremena 

radnice Zrinka Mavračić, prof. zbog korištenja prava na starosnu mirovinu i nastavka radnog odnosa 

u polovici radnog vremena.  

Ad 5. 

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, obavijestio je Školski odbor kako je uz 

poziv za sjednicu Školskog odbora dostavljena i molba zakupnika prostora XV. gimnazije 

namijenjenog djelatnosti fitnessa, S.P. Sport d.o.o. U svojoj molbi zakupnik predlaže Školskom odboru 

davanje suglasnosti za privremenu podršku tijekom perioda od 1. srpnja do 15. rujna 2024. godine, u 

vidu popusta na zakup u iznosu 40%, s ciljem ublažavanja posljedica negativnog poslovanja u 

navedenom ljetnom razdoblju. Školski odbor XV. gimnazije zajednički je ustvrdio kako je, s obzirom 

na dugogodišnji kontinuitet dobre suradnje sa zakupnikom, redovitost u plaćanju i pogodnosti koje 

zakupnik ima za radnike i učenike XV. gimnazije podršku u ovom trenutku moguće odobriti za 

razdoblje od 1. kolovoza do 15. rujna 2024. budući da je za mjesec srpanj već izdan račun.  



 

Članovi Odbora jednoglasno su prihvatili molbu S.P. Sport d.o.o. da se umanji cijena zakupa za 40% 

od 1. kolovoza do 15. rujna 2024. 

Ad 6. 

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, predao je riječ ravnatelju kako bi isti 

pojasnio prijedlog isplate naknade zbog povećanog opsega poslova mentorima Personal Projecta u 

IBMYPu. Ravnatelj ističe kako je isplata naknade dugogodišnja praksa jer mentoriranje i ocjenjivanje 

Personal Projecta iziskuje znatan trud i utrošeno vrijeme, a ne postoji način da se na odgovarajući 

način vrednuje umanjenjem norme odlukom o tjednom i godišnjem zaduženju. Ravnatelj predlaže da 

se u iznosu od 20,00 EUR – isplati naknada za ispravljanje, a iznosom od 30,00 eura mentoriranje 

svakog Personal Projecta radnicima prema popisu koji je dostavila koordinatorica IBMYP programa 

Darija Kos, prof. mentor. Dodatak na plaću isplatit će se iz vlastitih sredstava XV. gimnazije.  

Pet članova Odbora prihvatilo je prijedlog ravnatelja, dok se članica Odbora Zrinka Topličan izuzela 

od glasanja budući da sudjeluje u ispravljanju i mentoriranju radova.  

 

Ad 7.  

Nastavno na prethodnu točku dnevnog reda, ravnatelj je predstavio Školskom odboru i prijedlog 

odluke vezane uz Extended Essay. Ravnatelj je naveo kako je cijela koncepcija Extended Essaya 

drugačija od Personal Projecta. Kod Extended Essaya, mentor je osoba koja zajedno s učenikom 

utvrđuje konačnu verziju samog rada, a potom se isti šalje na vanjsku evaluaciju. Ravnatelj predlaže 

da se prema priloženom popisu koji je dostavila koordinatorica IBDP programa isplati naknada u 

iznosu od 30,00 EUR – za mentoriranje po Extended Essayu. Dodatak na plaću isplatit će se iz vlastitih 

sredstava XV. gimnazije.  

Pet članova Odbora prihvatilo je prijedlog ravnatelja, dok se članica Odbora Zrinka Topličan izuzela 

od glasanja budući da sudjeluje u ispravljanju i mentoriranju radova. 

Razno: 

Predsjednik Školskog odbora Krešimir Gracin, prof. savjetnik, pročitao je osvrt kolegice Utrinke 

Mihelić Srdelić na očitovanje Školskog odbora vezano za njezin upit na prethodnim sjednicama 

Školskog odbora. Nakon toga predao je riječ ravnatelju Nikoli Dmitroviću, koji je obavijestio Školski 

odbor kako je poništen javni natječaj za radno mjesto administrativnog referenta u XV. gimnaziji na 

neodređeno puno radno vrijeme, (upražnjeno zbog odlaska u mirovinu Radmile Butorac) budući da 

testiranjem niti jedan kandidat nije zadovoljio uvjete natječaja.  

Ravnatelj je obavijestio Školski odbor o provedenim upisima u prve razrede, u prvi razred PMG-a 

upisano je 208 učenika, napomenuo je kako u IBMYP-u nije popunjena kvota od 40 učenika te da će 

biti jesenskog upisnog roka. Ravnatelj je izvijestio Školski odbor o izvrsnim rezultatima učenika na 

državnoj maturi u IBDP-u, no ponovio je kako će se u školi provoditi jesenski rok DM za nekoliko 

učenika PMG-a 

Školski odbor je završio s radom u 14:00 sati. 

ZAPISNIČAR: RenataVončina   PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA   

_________________________________ 

           Krešimir Gracin, prof. savjetnik 


